
Jegyzőkönyv
A Szociális és Egészségügyi Bizottság 
2014. november 28-i rendkívüli üléséről

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatala III. emeleti 307-es tanácskozó terme
(2040 Budaörs, Szabadság út 134.)

Jelen voltak: Dr. Ritter Gergely elnök, Gáspár Béla, Hauser Péter, Simándi Szelim
képviselők, Szabó Sándorné, Dr. Hardi Géza külsős tagok

Jelen voltak továbbá: Kövesdi Gabriella szociális és egészségügyi irodavezető és
Döbörhegyi Csilla (Szociális és Egészségügyi Iroda)

Jegyzőkönyvvezető: Timár Zsanett  

Dr. Ritter Gergely Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, 6 tag jelen van és
az ülést 808-kor megnyitja. 

Napirendhez: 

A Bizottság 6 igen  szavazattal támogatta, hogy Hauser Péter képviselő legyen az
ülés  jegyzőkönyvének  aláírója.  Hauser  Péter  képviselő  jelezte  a  szavazást
megelőzően, hogy vállalja a feladatot. 

A Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadta a meghívó szerinti napirendjét. 
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Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

I. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  Hauser  Péter  bizottsági  tagot  választja  meg,  a
jegyzőkönyv aláírójának.  

II. Napirend

I. Bizottsági hatáskör: 

1.)  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjpályázat  2015.  évi
fordulójára benyújtott pályázatok elbírálása – ZÁRT ülésen 

Napirend előtti hozzászólások: 

Dr.  Hardi  Géza:  A bizottság  korábbi  ülésén  javasolta  a  Képviselő-testületnek  a
Kútvölgyi Alapítvány támogatási kérelmét egy feltétellel, miszerint 300 e Ft+700 e Ft



összeget  egy  ultrahangos  készülék  megvásárlására  fordítják,  s  a  vásárlási
bizonylatokat az intézet be kell, hogy mutassa. A képviselő-testület döntésében ez a
feltétel  már  elmaradt,  s  a  testület  a  tegnapi  ülésén  döntést  hozott  a  támogatás
módosításáról, miszerint az összeget az Alapítvány irodaszerek vásárlására szeretné
fordítani.  Megszavaztak  az  Alapítvány  részére  egy  diagnosztikus  készülék
vásárlására  fordítandó  összeget,  s  ezt  követően  a  támogatás  célja:  irodaszerek
vásárlása lesz. Elfogadható ez? Ez a mindennapi gondolkodásával – orvos lévén –
nem hozható összefüggésbe. 

Simándi Szelim: Jelen volt a képviselő-testület tegnapi ülésén, s az azt megelőző
egyeztetésen  azt  a  tájékoztatást  kapta,  miszerint  egy  nagy  értékű  eszköz
vásárlásáról volt szó (25 M Ft), ehhez az összeghez Budaörs Város Önkormányzata
1  M  Ft  összeggel  járult  hozzá,  de  sajnos  más  intézmény,  önkormányzat  nem
támogatta ezt a célt. A környező önkormányzatok, akik ugyanúgy érintettek a Klinika
működtetésében, mint a Budaörsi Önkormányzat is, nem adtak erre támogatást. 
Így a Klinika kérése az volt, amennyiben módjában áll az Önkormányzatnak, tegye
lehetővé, hogy az Alapítvány a betegirányítási rendszer részét képező eszközökre
használja fel a kapott támogatást. Az Alapítvány a kapott támogatással ugyanúgy el
fog számolni. 

Kövesdi  Gabriella:  A  támogatás  módosított  célja  valóban  olyan  informatikai
eszközök,  amelyek  a  betegellátást  segítik.  Minden  támogatás  esetében  az
önkormányzat  egy  támogatási  megállapodást  köt  a  támogatottal,  ennek  szigorú
elszámolási  rendje  van,  számlákkal  fognak elszámolni  a  meghatározott  határidőn
belül. 

Dr. Ritter Gergely: Egyetért Hardi Úrral, ha valamilyen célt támogatott a bizottság,
akkor Alapítvány vagy arra használja fel az összeget, vagy semmire. Attól tart, hogy
felülbírálhatja a bizottság döntését a Képviselő-testület döntése. 

Szabó  Sándorné: Úgy  gondolja,  hogy  a  betegirányítás  igen  fontos  a  betegek
ellátásában. Lehet félretenni a pénzt, de ha egyszer a rendszer megkívánja, hogy
felfrissítsék és egy új  gépet  vagy technikust  kell  odahívni,  hogy telepítsenek egy
programot, az nem 10 fillér. 

Dr.  Hardi  Géza:  Különösnek tartja,  hogy ha egy 20-25 M Ft  összegű készüléket
szeretné  vásárolni,  ahhoz  próbál  támogatást  nyerni,  akkor  nyilván  körbejárja  a
területet  s  ezt  követően  kéri  az  önkormányzatok,  lehetséges  támogatóik
hozzájárulását. A bizottság elé került előterjesztésnek más színezete volt; mintha az
önkormányzat  csak  segítene  valamelyest,  s  erre  a  célra  fordítandó  összeg
feltehetően már megvan. 
Amennyiben  ez  a  lehetőség  adott,  örülne  neki,  ha  a  rendeléseken  állandóan
problémás nyomtatóval, monitorral kapcsolatosan Kovács Attila, az Europ-Med Kft
ügyvezetője kérne egy támogatást, s ezt a problémát megoldanák, s a támogatás
nem a budapesti klinikára menne, hanem a budaörsi betegek ellátását szolgálná. 

Dr.  Ritter Gergely:  Igen messze vezetne,  ha ebbe most belebonyolódnának. Azt
gondolja,  hogy  az  informatikai  rendszerek  tényleg  nagy  jelentőséggel  bírnak.
Egyébiránt  most  tárgyalt  Kovács  Attilával  is  ez  ügyben,  hogy  ezt  valahogy  meg



kellene oldani Budaörsön is (betegelőjegyzés, várakozó lista, a bejelentkezés), s egy
egységes informatikai rendszer ezen tudna segíteni. 

Napirend tárgyalása: 

A  Bizottság  az  elfogadott  napirenden  szereplő  előterjesztést  zárt  ülésen
tárgyalta. A  zárt  ülésről  külön  jegyzőkönyv  készült.  A  zárt  ülésen  hozott
határozat száma: 
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Dr. Ritter Gergely elnök napirendi pont nem lévén az ülést 843-kor bezárta.

k.m.f.

Hauser Péter Dr. Ritter Gergely
bizottsági tag aláíró                                                                              elnök 
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